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Ziskové sekvence myšlení 

 

Přepis úvodní videopřednášky v PDF 
 
 
Přátelé, 
 
vítám Vás na nástěnce k materiálu tajného doporučujícího návodu  
 

ZISKOVÉ SEKVENCE MYŠLENÍ 
aneb 

7 kroků k úspěchu na burzu. 
 

Nejdříve, proč jsem tento materiál nazval Tajný doporučující návod? 
 
Tak tajný je zejména proto, že jste si jej koupili a chci Vám garantovat, že 99 % populace 
se k něčemu podobnému nikdy nedostane. A to ani ti, kteří se zajímají o burzu, takoví ti 
hledači štěstí, pokušitelé štěstí, začátečníci i pokročilí, kteří v těch začátcích dělají spoustu 
chyb a učí se stylem experimentu a stylem hokus-pokus. Takže tento návod je výsledkem 
mnoha let zkušeností. 
 
A proč je doporučující?  
 
Předpokládám, že se zajímáte o obchodování na burze, trading, podnikání na burze, či 
spekulace. A že chcete nějak začít.  
 
Já Vám velmi doporučuji, abyste jakékoliv studium, které bude následovat, začali právě 
tímto návodem. Zjednodušíte si život, ušetříte čas, peníze, energii, a hlavně bude Vás to 
bavit. Sami se přesvědčíte, že jste si pořídili něco, co má pro Vás opravdu přidanou hodnotu 
a užitek. 
 
A kdo Vám tento návod předkládá? 
 
Mé jméno je Jirka Mazur a už se známe. S návodem mi pomáhal můj kolega Jirka Gajdošík. 
Já jsem měl na svědomí texty a koncepci. Jirka mi pomáhal s technickými videi. Myslím si, 
že se nám podařilo pro Vás připravit velmi kvalitní návod. Prostě tajný doporučující návod.  
 
A proč se tento návod jmenuje ZISKOVÉ SEKVENCE MYŠLENÍ? 
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To je možná taková krátká úvaha na úvod. 
 
Víte, já podnikám 30 let. Podnikal jsem v oboru stavebnictví, mezinárodního obchodu a 
protočil jsem v tom klasickém podnikání přes 2,5 miliardy korun. Od roku 2000, 2002 
působím na burze. Začínal jsem jako většina lidí hledáním na internetu, studium knih, hokus-
pokus, experimenty. A ztrácel jsem spoustu času a energie tím, abych pro sebe našel nejen 
ten správný začátek, ale i správné přístupy.  
 
No, a protože nejen burzou živ je člověk, tak dále podnikám. Podnikám dnes online. v oboru 
vzdělávání. Mám rozdělané také nějaké investiční projekty a prostě dělám to, co mě baví a 
bavím se tím, co dělám. Mým záměrem je, předat Vám to nejlepší, abyste se mohli pokusit 
o totéž. 
 
Vrátíme se k úvodu.  
 
Já, když jsem začínal na burze, tak jsem v prvé řadě hledal zdroje, literaturu, knihy, 
nejrůznější návody na internetu, kupoval jsem dlouhé roky po obchodech všechno, co jsem 
si mohl o burze přečíst. Dopadlo to tak, že jsem si pořídil spoustu knih, které vidíte za mnou. 
Přečetl jsem je, zamořil jsem si hlavu nejrůznějšími informacemi, které byly často i 
protichůdné a hlavně, přátelé, v zásadě nefungovaly.  
 
A také jsem se chtěl učit tzv. paper trading notabene demo účty. To nabízí spousta firem, 
ale když jsem se někde zaregistroval, tak mě hned obtěžovaly telefonáty, brokeři mě hned 
chtěli jako rekvalifikovaného klienta dávat do hry, tahat ze mě peníze atd. Čili mě to trvalo 
nějakou dobu, než jsme přišel na tento systém, tento návod. A já Vám ho dnes předávám. 
 
Jednak je to: 
 
• na jaké burze se učit spekulace 
• na jaké burze se naučit to, jak se na burze vydělávají peníze na tom, že ceny aktiv 

rostou nebo že ceny aktiv klesají 
 

Vy víte, že se na burze bavíme o akciích, akciových indexech, komoditách, o měnových 
párech na Forexu. Jediné, co nás zajímá, je spekulace na cenový vývoj. Chceme 
odhadnout, kam jde cena. 
 
A ceny na burze, přátelé, mají pouze dvě možnosti:  
 
• mohou pouze růst 
• nebo klesat 
 
Jiná možnost neexistuje. To je něco, co je ohromně výhodné oproti jiným systémům 
investování nebo podnikání, protože i v klasickém podnikání máte pro dosažení výsledků 
podstatně více variant a složitější postup.  
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V zásadě je tedy úvaha relevantní ta, proč lidé hledají tolik složitých návodů a postupů na 
to, aby odhadli, kam půjde cena na burze.  
 
Ano, umíme si to zjednodušit a já Vás budu učit samozřejmě JAK? 
Na druhé straně je třeba znát ty technikálie. 
 
• JAK se přihlásit na burzu,  
• JAK to tam vlastně celé realizovat, 
• JAK funguje obchodní platforma, 
• JAK se v ní vyznat atd. 
 
A to je něco, co vás chceme tímto rychlým návodem jednoduše a bez experimentu, naučit.  
 
Ale to, o co mi jde také je, přátelé, věc, kterou jsem nazval ZISKOVÉ SEKVENCE 
MYŠLENÍ.  
 
Já Vás chci zároveň nabádat k tomu, abyste si do hlavy nasunuli správné kódy, správné 
vzorce, správný software, aby Vám ta hlava ve prospěch Vašich záměrů na burze správně 
fungovala. 
 
Jak vznikají peníze? 
 
Většina lidí se domnívá, že peníze vznikají prací. Prostě musíme odmakat, odedřít, mít 
nějaké zaměstnání nebo dvě zaměstnání, kariéru nebo prostě někde zázračně vyhrajeme 
v loterii nebo na něco vsadíme, někde dobře zainvestujeme apod. 
 
Jenže vy víte, že většině lidí se to prostě nepodaří. Nepodaří se jim to zejména proto, že 
mají v té hlavně špatný software. 
 
Dovolte mi, abych si teď na chviličku natáhl tabuli jako ve škole, na které mám pro Vás 
připravenou krátkou přenášku. 
 
 
ZISKOVÉ SEKVENCE MYŠLENÍ 
 
O co jde a jaký to má vztah k tomu, co Vás chci učit v našem krátkém návodu. 
 
Okolnosti života většiny lidí jsou v zásadě podobné.  
 
Systém, rodina, škola, přátelé, zaměstnavatel, média, různé okolnosti nasouvají lidem do 
hlavy nejrůznější myšlenkové vzorce, kódy, schémata a samozřejmě kvantum informací. To 
se nějakým způsobem semele v té hlavě a následně se to promítá do života každého 
jednotlivce v podobě výsledku. 
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Ano, je to prostě tak, jak myslíme, tak se máme. Jak myslíme, jaké kódy, jaký software jsme 
dostali do hlavy, takovou máme kvalitu života, takové máme peníze, takový máme čas pro 
sebe, svobodu nebo zdraví. 
 
Světe div se, většina lidí není spokojená s těmito okolnostmi života. Mají dojem, že to prostě 
tak nějak blbě nafasovali, že se s tím prostě nedá něco dělat a když chtějí peníze, tak si 
omylem shánějí dobrou nebo lepší práci. Místo, aby se starali o to, jak peníze vydělat, jak 
peníze vymyslet. 
 
Protože, přátelé, platí ono od Napoleona Hilla MYŠLENÍM K BOHATSTVÍ.  
 
Ano, peníze a bohatství a všechno, co v životě máme si můžeme vytvářet vlastním 
myšlením, procesem myšlení. Peníze děláme tím, co máme v hlavě. Dokonce je ani 
nevyrábíme tím, co máme na burze.  
 
Burza je pouze příležitost.  
 
To je místo, kde peníze vidíme a dojdeme si pro ně, ale celý ten postup se odehrává v hlavě. 
Proto je nesmírně důležité mít tu hlavu v pořádku a s neustálým úsměvem.  
 
Abychom se mohli věnovat sami sobě, svým snům, vizím, plánům, závěrům a cílům musíme 
mít srovnány okolnosti života a já to můžu připodobnit k tomu, co Vy všichni znáte.  
Představte si naši hlavu, naše tělo to, v čem žijeme a to, co se projevuje směrem ven, jako 
hardware, prostě jako stroj či mašina, kterou mozek používá proto, aby se konalo, aby se 
věci děly.  
 
To, co dáváme do hlavy, ty myšlenky, schémata, vzorce, kódy, to je náš software. To je to, 
co používáme.  
 
Také můžeme používat něco, co hodně lidí nerado používá, a to je svobodná vůle. Na 
základě svobodné vůle pouštíme do toho softwaru informační toky.  
 
Zkrátka a dobře, jak nám funguje hardware tzn. naše tělo, naše mysl, naše emoce, jak to 
máme srovnány okolnosti života, jaký software nasuneme do hlavy a jaké informační toky 
nasouváme do hlavy následně, aby to ten software zpracoval v kvalitním hardwaru, na 
základě naší svobodné vůle, tak se nám potom děje život.  
 
Máme život ve svých rukou a jsme pány svého osudu. Můžeme si vytvářet život podle toho, 
jak jej chceme vymyslet. 
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Kde to celé, přátelé, vzniká? 
 
Vraťme se zpátky k schématu.  
 
Když je kvalita života dobrá nebo špatná, peníze, čas, svoboda, zdraví a další okolnosti 
jsou dobré nebo špatné, tak to vyrábí v tom naše strojku EMOCE. 
 
EMOCE je něco, co ovlivňuje náš limbický systém, hormonální systém a můžeme si to 
vizualizovat. Emoce jsou v srdci, cítíme je v hlavě, cítíme je tam někde na pozadí a 
způsobují to, jak se cítíme. 
 
V praxi vše v našem životě vzniká nejdříve právě v emocích. 
 
Jak se cítíme, jak vnímáme okolnosti světa, ve kterém žijeme.  
 
Jakou máme vnitřní radost, motivaci, vůli, odhodlanost, vytrvalost, tak se následně dějí věci 
v našem životě tzn. to klíčové se skrývá ve slově EMOCE.  
 
V emocích dominuje jedno slovo, které se nazývá MOTIVACE.  
 
A my si můžeme říct OPRAVDOVÁ MOTIVACE, takové OPRAVDU TO CHCI. To vnitřní 
přesvědčení, čeho chci dosáhnout.  
 
V okamžiku, kdy máme srovnané emoce, mysl, tělo, tak nám funguje hardware, můžeme 
do něj umístit správný software, správné informační toky, srovnáme pěkně emoce a máme 
celý náš systém na výrobu našich chtěných výsledků tzn. kvalitu života, peněz, času, 
svobody i zdraví, tak máme tu mašinku připravenou.  
 
Čili ne z vnějšího prostředí čerpat, kdo nám, jakou blbost řekne, kdo nám řekne, co musím, 
co nesmím, kdo nás chce tahat na vodítku, kdo nám chce říkat, co máme dělat, kdo nám 
chce říkat, jak máme používat čas, jak máme používat svobodu, co máme dělat, pro koho 
máme pracovat, komu máme odvádět daně, koho máme poslouchat, koho máme 
respektovat a pro koho máme žít. 
 
To je, přátelé, omyl, proto nás ta příroda nestvořila. Ona nás stvořila kvůli sobě samému.  
 
Dala nám do vínku svobodné myšlení, a to má za následek to, že co do hlavy dáváme, to 
v té hlavě funguje jako software.  
 
Jaké informace do toho přimícháváme, takové máme výstupy. Když jsou ty výstupy špatné, 
má to negativní vliv na naše emoce. Celý ten systém si prostě rozhodíme. V okamžiku, kdy 
víme na základě své svobodné vůle, že tyto věci můžeme mít pod kontrolou a můžeme být 
pány svého osudu, tak my sami se můžeme rozhodnout, že ten hardware budeme mít 
v pořádku, že ten software tam nasuneme správný a že tu svobodnou vůli budeme používat 
proto, abychom do hlavy dávali správné informace, aby nám správně fungovala mysl, 
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mozek a abychom se uměli napojit na správné zdroje informací, na správné zdroje 
příležitostí.  
 
Máme-li to všechno sladěno, tak můžeme říct, vyrábíme sami sebe jako stroj na kvalitu 
života, strojek na peníze, stroj na svobodu, stroj na zdraví, stroj na vnímání a používání 
vlastního času.   
 
Ano, toto všechno vlastníme a pokud máte pocit, že toho máte málo, vezměte si to zpátky.  
Jste jedinými vlastníky vašeho já, Vaší svobody, Vašeho času, talentu, energie, 
potencionálu. Je to Vaše. Vezměte si to zpátky a používejte to ve svůj prospěch.   
 
To je možná první vzorec ziskového myšlení, který Vám můžu takto předat.  
 
Jak si to nastavíte v té mašince, takové máte následně výsledky, které můžeme říct, že jsou 
výsledkem kvalitního hardwaru, softwaru a informačních toků. Jasně, my nejsme schopni 
do té hlavy nasunout veškerý software a veškeré informace ihned, to nejde.  
 
My musíme přidat do té hlavy sekvence myšlení takové, jaké chceme, aby vytvářely náš 
život. A potřebujeme z té hlavy dávat pryč to, co nám nefunguje, vytěsňovat to tzn. můžeme 
do té hlavy pouštět ty kousky toho ZISKOVÉHO MYŠLENÍ postupně.  
 
Představme si to ZISKOVÉ SEKVENCE MYŠLENÍ jako nějaké kódy nebo geny, genetický 
systém nebo jako sekvence genetické informace.  
 
Tady jsem neuměle nakreslil takovou genetickou informaci, kdy máte naskládané nějaké 
kódy. S křížkem jsou označeny třeba ty, které nechcete a červeně srdíčkem jsou označeny 
ty, které chcete. A vy v té hlavě máte namixovány kódy pro běžnou potřebu, které vytváří 
okolnosti vašeho života, vašeho myšlení a vašich výsledků.  
 
Máte tam kódy špatné a dobré a vy si celý ten proces představte tak, že ty špatné kódy 
chcete dát pryč, chcete je umazat a ty dobré kódy chcete upřednostnit. Čili to, na čem my 
pracujeme je software a informační toky a samozřejmě hardware. Musíme se cítit dobře 
z hlediska emocí, mysli a těla.  
 
 
Proč pracujeme s emocemi a proč se to týká primárně i burzy a 
spekulování na burze?  
 
Protože tam je vše výsledkem vašeho myšlení. Toho, jak se cítíte. Toho, jak přistupujete 
k té burzovní hře. Na burze s Vámi budou cvičit dvě základní emoce:  
 
• STRACH   
• CHAMTIVOST  

 
Strach, abyste nepřišli o peníze nebo strach, abyste nevydělali málo.  
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Chamtivost přece, když máte nějakou ztrátu, tak to nikomu nebudete dávat a budete to 
držet zuby nehty anebo strach, abyste prostě nepřišli o prachy.  
 
Emoce s Vámi budou cvičit. I v okamžiku, kdy nebudete mít jasný cíl, záměry a vize na 
burze.  
 
Když nebudete mít plán, tak to s vámi bude cloumat jako vichr, budete jako na horské dráze 
a k dobrému výsledku se prostě nedohrabete. Zkrátka a dobře musíte mít emoce pod 
kontrolou.  
 
Emoce vyrábějí myšlenky. Myšlenky vyrábějí hmotu. To, jak se cítíte, jak myslíte a následně 
konáte, je na burze nesmírně důležité. Je to možná největší tajemství a je to víc, než najdete 
v knihách. Je to dokonce víc, než najdete v mých kurzech.  
 
To, co rozhoduje o úspěchu na burze jsou Vaše EMOCE a schopnost pracovat s emocemi, 
s motivací. Schopnost správně si nastavit svůj hardware, software a správné informační 
toky.   
 
Možná jen připomenu, znáte z některých mých kurzů nebo obecně KYIOSAKIHO CASH 
FLOW KVADRANT, který dělí lidi podle toho, jak si vydělávají peníze tzn. zaměstnanci 
prodávají svůj čas a peníze, prodávají svou svobodu, potenciál a energii jiným lidem za 
almužnu. Z toho důvodu nemají čas, svobodu a nemají peníze, protože to všechno prodali 
za pár drobných a v tom, co jim zbývá už jim nezbývá energie na to, aby dělali něco na víc.  
 
Potom jsou soukromníci a malí podnikatelé, kteří tu energii dávají do toho, aby vytvářeli 
do svého života cash flow. Dělají pro trh, pro odběratelé, dělají pro hodně „zaměstnavatelů“ 
a sami svobodně si určují pro koho budou dělat, v jaké kvalitě a množství. Samostatně, 
svobodně se zařadí do určitého daňového systému a můžou využívat jeho finanční páku a 
zkrátka a dobře se mohou mít líp.  
 
Co je problém často, stejně jako jsem to udělal kdysi já, se zasekají do té podnikatelské 
činnosti tak, že sice mají hodně peněz, ale nemají, přátelé, čas, svobodu a podlomí si třeba 
zdraví.  
 
Pro mě burza byla východisko, abych měl hodně času, svobody a peněz a abych se mohl 
věnovat sám sobě, svému zdraví, rodině, přátelům. Zkrátka, abych se mohl věnovat a cílit 
na kvalitu života.   
 
To mi umožnil život na pravé straně cash flow kvadrantu v pozici majitele firmy nebo 
v pozici investora. Čili to, co se od Vás chce, abyste se zamysleli, v které části cash flow 
kvadrantu se Váš život nachází, kam směřujete, kam chcete a proč, a to velmi silně souvisí 
s tou motivací.   
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V okamžiku, kdy jste na špatné straně tak se Váš život neodehrává dobře, máte hodně 
práce nebo máte práci, se kterou nejste spokojeni, máte za ni málo peněz, nebo se Vašemu 
podnikání nedaří tak, jak byste chtěli. Nebo se daří, ale prostě nemáte čas a svobodu. 
Jednoduše a krátce jste do hlavy dali špatný software, dáváte tam špatné informační toky, 
a tu svou svobodu, vůli nepoužíváte ve svůj prospěch. A to je všechno, na čem vy můžete 
intenzivně pracovat.  
 
Jsme na burze. Náš jediný a hlavní cíl je vydělávat peníze na burze.  
  
Spekulace, online obchodování, trading, řízení peněz, řízení investic, podnikání na burze je 
jedno, jak to nazvete a je celkem jedno, kterým směrem se teď chcete vydat.  
 
Teď to příliš neřešte, protože začínáte. A to, co musíte je, nasunout do hlavy ty správné 
SEKVENCE ZISKOVÉHO MYŠLENÍ.  
 
Ano, měli byste si určit nějaký jeden svůj hlavní záměr. Vašim záměrem je naučit se 
spekulace na burze za tím účelem, abyste se naučili vydělávat peníze jednoduše, 
elegantně, legálně, lehce mimo systém, který valí klíny lidem do hlavy a znepříjemňuje jim 
život.  
 
Musíte se soustředit na jednu cestu a na jeden cíl a toto samo o sobě jsou ZISKOVÉ 
SEKVENCE MYŠLENÍ, které byste si měli v průběhu toho procesu osvojit, abyste zvládli 
to, co na burze zvládnout chcete.  
 
Když to shrnu, cílem tohoto návodu není pouze návod sám jako takový, ale je i to, abyste 
do hlavy začali nasouvat první SEKVENCE ZISKOVÉHO MYŠLENÍ.  
 
A protože teď máme poměrně málo času v  úvodu na to, abych se tomu tématu věnoval 
více, tak jsem vám dole na stránce přidal svou přednášku ZISKOVÉ SEKVENCE 
MYŠLENÍ, kterou jsem dělal pro jinou komunitu, pro jiný účel, ale je v ní vše, o čem jsem 
teď krátce hovořil.  
  
  
7 KROKŮ PRO ÚSPĚCH NA BURZE  
  
Návod vznikal roky, byť se Vám bude zdát jednoduchý a logický. Nevznikl tak úplně 
jednoduše. Budete tápat, kde si založit demo účet, budete tápat, jak se do něj zalogovat, 
jak si nastavit, jak s tím pracovat, jak do toho nasoukat ty informace, které máte k dispozici, 
jak je přetavit v peníze. Já Vám to chci usnadnit.  
 
Ano, naučím Vás, jak si stáhnout software, platformu, jak se nalogovat na svůj první demo 
účet, abyste se moli naučit pracovat bez rizika v podmínkách reálných trhů. Naučíme Vás 
první nastavení toho účtu.  
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Vysvětlíme si základní kroky a poté budeme přidávat. Přidám pro Vás první ZISKOVÉ 
SEKVENCE např. naučíme se, jak si snížit účet, tak abyste se naučili v demo podmínkách 
pracovat s kapitálem, který odpovídá takovému kapitálu, který byste reálně mohli dát na 
burzu. Je to proto, abyste se neučili nějaké hlouposti, blbosti, ale abyste si v podstatě 
natrénovali mozek na Vaši realitu.  
 
To je první ZISKOVÁ SEKVENCE.  
 
To je něco, co 99 % lidí vůbec neví, že to má dělat.  
 
Potom Vás také naučíme, jak si uložit Váš profil pro obchodování, jak si uložit profil 
platformy. To je taková důležitá technická vychytávka, kterou lidé také neznají.  
 
Poté bude následovat důležité téma. Dostanete první pravidla pro obchodování. S čím 
obchodovat, jak obchodovat, něco krátce k money-managementu a poté Vás vyzvu 
k tomu, abyste si hráli.  
 
Ale abyste si hráli způsobem, kterým budete poté řídit své finance tzn. zavedl jsem termín 
PROFESIONÁLNÍ DEMO TRADING, abyste se učili hrát tak, abyste následně všechno na 
burze dělali s vědomím toho, co děláte, aby to nebyly hloupé experimenty.   
 
Návod 7 KROKŮ jsou opravdu dobré základy, dobrý fundament, který absolvujte.   
 
My jsme to pro vás vytunili, protože dole máte krásné pdfko, obsáhlý návod s obrázky a 
krok po kroku.   
Všechno, o čem Vám budeme v tomto návodu vyprávět, tam máte zdokumentováno a 
každý krok máte udělaný ve formě videa, které trvá 10-12 minut a které natočil můj kolega 
Jirka Gajdošík.  
 
Pod každým videm máte textovou část videa, letmý přepis a audio. To je naprostý komfort, 
naprostý luxus. Bude se vám to dobře studovat.  
 
Vy si projdete všech 7 částí a poté se pustíte do dalšího studia, které může být ve formě 
smart booku, který ode mě máte nebo online kurzu HRAJEME SE NA BURZE, který ode 
mě máte.  
 
Nebo budete rozumět lépe tomu o čem se baví naše komunita ve facebookové skupině 
či v  KLUBU INTELIGENTNÍCH INVESTORŮ.  
 
Každopádně Vám doporučuji tento začátek nepřeskakovat a důkladně si ho zažijte. 
Udělejte z toho návyk. Zasuňte si to do hlavy jako své první SEKVENCE ZISKOVÉHO 
MYŠLENÍ, pokud se Vám to podaří, tak jsme uspěli společně já i Vy.  
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Já Vám v tom budu držet palce a chci Vám na závěr říct, že já a můj tým jsme kdykoliv 
připraveni Vám poradit, pomoci. Stačí napsat na email, nebo dole na tlačítko chatu nechat 
vzkaz a kolega Vám napíše, ozve se Vám. Prostě Vás v tom nenecháme.   
 
Ale chci říct, že nejjednodušší forma, jak cokoliv zjistit je, zeptat se v naší facebookové 
skupině, kde je skvělá komunita traderů. Je zde 1300 lidí, kteří prošli mými kurzy HRAJEME 
SE NA BURZE a jsou zde stovky lidí, kteří jsou velmi kvalifikovaní, velmi šikovní a žádný 
Váš dotaz nezůstane bez odezvy. Vždy Vám někdo odpoví rychleji než já nebo můj kolega.  
 
Přátelé, a to je všechno a teď se pusťte do studia 7 KROKŮ K ÚSPĚCHU NA BURZE.  
Děkuji Vám, že jste si tento návod pořídili a přeji Vám, ať je Vám k užitku.  
 
Vytěžte z něj pro sebe, co nejvíc.  
 
Děkuji za pozornost.  
 
Jirka Mazur  
  
  
  
  
  
 
 
 


